
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 15. februar 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål DB
Er ministeren enig i, at der er behov for at begrænse antallet af de mange pri-
vate plejefirmer, da det skaber utryghed for de ansatte, de pårørende og de
ældre?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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